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Udlændinge- og Integrationsudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

Udlændinge- og Integrationsudvalget har den 30. november 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 13 til L 80 til udlændinge- og integrationsministeren, som hermed 

besvares. 

 

Spørgsmål nr. 13 til L 80: 

 

Er ministeren enig med Liberal Alliances ordfører i, at vi først kan modtage kvote-

flygtŶiŶge, Ŷår vi kaŶ se, at ”de ŵeŶŶesker, som er kommet hertil, ikke er overre-

præsenteret i vores kriminalstatistikker, at de fagligt får lige så meget ud af folke-

skolen og er på niveau med deres etnisk daŶske klassekaŵŵerater… at de ikke i 

overvejeŶde grad er på koŶtaŶthjælp” (jf. 1. behandlingen af lovforslaget den 28. 

november 2017)? 

 

Svar: 

 

Beslutningen om, hvor mange kvoteflygtninge Danmark kan genbosætte, skal 

efter lovforslaget vurderes på baggrund af den sociale og økonomiske kapacitet i 

samfundet. 

 

Ved vurderingen af den sociale og økonomiske kapacitet skal udlændinge- og in-

tegrationsministeren bl.a. lægge vægt på antallet af spontanasylansøgere, der er 

kommet til Danmark de foregående år, antallet af opholdstilladelser meddelt til 

udlændinge de foregående år og på, hvordan de udlændinge, der allerede befin-

der sig i Danmark, er integrerede. 

 

Der er således tale om en række forskelligartede kriterier, hvis udvikling afhænger 

af ydre omstændigheder i samfundet, og som der efter lovforslaget skal foretages 

en samlet afvejning af. Det er derfor ikke muligt på forhånd at sige noget om, 

hvornår og hvor mange kvoteflygtninge Danmark kan genbosætte, da det afhæn-

ger af mange forhold. 
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